

The Embassy of Monaco shares the thoughts of H.S.H. Prince Albert II and the Government of Monaco, and grieves with the French Republic, our close friend and neighbor, for the victims of the horrific attack in Nice on the eve of France's National Day.

Dépêche officielle du Prince de Monaco au Président de la République française

PRINCE DE MONACO

A Monsieur François HOLLANDE
Président de la République française
Palais de l'Elysée
55, rue du Faubourg Saint-Honoré
75008 PARIS

Monsieur le Président,

Au soir de sa Fête Nationale, la France a subi à Nice une attaque terroriste meurtrière.

Avec une très vive émotion, je veux vous assurer de la solidarité pleine et entière de mon pays, fondée sur la communauté de destin entre la Principauté de Monaco et la République française.

A vos côtés, nous faisons mémoire des victimes dans le recueillement et la peine et exprimons aux blessés notre profonde compassion.

Je vous prie d'agréer, Monsieur le Président, les assurances de ma haute considération et de ma profonde tristesse.

ALBERT, PRINCE DE MONACO

Translation

On the evening of its National Day, France suffered a deadly terrorist attack.

With a very strong emotion, I want to assure you of the full solidarity of my country, built on the common destiny between the Principality of Monaco and the French Republic.

Standing by your side, we remember the victims in reflection and sorrow and express our deep compassion for the wounded.

Mr. President, please accept the assurances of my deep sadness and of my highest consideration.

Albert, Prince of Monaco